

Referat af Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd



Onsdag, d. 21. august 2024, kl. 11.00 til 13.30 via Teams.

Mødets formål:

- At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgheder i kredsen.
- Vidensdeling valghederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter.

Mødedeltagere:

Tillidsrepræsentanter fra valghederne under DTS Kreds II, Syd:

Kim Jensen, Stine Palmelund, Hetty Møller, Martin Rodam, Lise Ploug, Susie Pedersen, Torben Baun Madsen, Bjarne Andersen og Mette Andreasen

Afbud:

Simon Larsen, Jannie Hansen, René Winzor og Tine Vestergaard Todsén

Ordstyrer:

Kim Jensen

Referent:

Mette Andreasen

Punkt	Tid		Beskrivelse
1.	5 min.	Velkomst (O)	Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for mødet.
2.	5 min.	Opmærksomhedspunkter (D)	Nuværende punkter: 1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelsen 2) Sygefravær/-samtale, løbende opfølgning i valgheder, beskyttelse af medlemmer 3) Fokus på løbende trivselsmålinger. <i>Ad 1) Ingen bemærkninger</i> <i>Ad 2) Ingen bemærkninger</i> <i>Ad 3) Ingen bemærkninger</i>
3.	45 min.	Orientering fra valghederne (D-O)	Hvad er der sket i valghederne siden sidste møde, herunder erfaringsudveksling. Svendborg v/Bjarne: Der er stadig store udfordringer med bygningen bl.a. kulde. Svendborg v/Martin: Der starter 35-40 nye medarbejdere den 1. september. Der indføres flexible seatings pr. 30. august, og der er nedsat en arbejdsgruppe til at håndtere dette. Det vil blive sådan, at 2 afdelinger arbejder sammen og "deler lokalerne". Belægningsprocenten er på 0,8. Der er et medlem, der går på pension med udgangen af august. Ringe v/Mette: Der er startet en ny leder til SMS08 pr. 1 august (Ulrik Meibom).

			<p>De sidste par uger har der været samtaler for at få bemandedet den nye SMS-enhed.</p> <p>Seniorsammenkomsten, som plejer at afholdes i Svendborg, skal angiveligt afholdes i Ringe, da VURDST ikke kan afholde den mere.</p> <p>Odense v/Stine: Der er kommet en del henvendelser vedr. udmeldingen om de 11 ATN- og 0-dage. Tolderne (Servicedesk) skal flyttes til Middelfart i 2025. Der er larm i bygningen pga. håndværkere.</p> <p>Tønder v/Torben: Der er blevet lavet et medarbejderrum, der kan anvendes til sociale arrangementer. Der har været besøg af den nye styrelsesdirektør.</p> <p>Spillemyndigheden v/Susie: Ingen bemærkninger.</p> <p>Esbjerg v/Hetty: Der har været en del henvendelser vedr. udmeldingen om de 11 ATN- og 0-dage. Der er et medlem, der går på pension med udgangen af august.</p> <p>Middelfart v/Lise: Der er startet en ny leder for Borger 12 pr. 1.10.24. Siden sidst har der været 4 jubilæer, og en der er gået på pension. Der er sat 10 el-standere op til tjenestebilerne. Der er indkaldt til møde med ny styrelsesdirektør i morgen.</p> <p>Ribe v/Kim: Også her har der været en del henvendelser vedr. udmeldingen om de 11 dage. Pr. 1. august er der blevet 2 udlånte til Vurderingsstyrelsen. Flexible seatings er også på tale i Ribe. Der afholdes løbende møder om dette. Belægningsprocent 0,96.</p>
4.	10 min.	Kredsseminar i Kollund d. 18.-19. september 2024 (D)	<p>Input til temaer og indhold på seminaret</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hans kommer og holder et indlæg onsdag • Jørn og Allan holder indlæg torsdag • Fremtidig mødestruktur i kredsbestyrelsen <p>Send gerne input og ideer til Kim.</p>
5.	10 min.	Repræsentantskabsmøde i DTS Kreds 11 – Syd d. 30. september 2024	<p>Input til bestyrelsens beretning, udsendelse af indkaldelse m.v.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Indkaldelse skal udsendes til medlemmerne den 5. september 2024 • Suppleant Stine Palmelund og sekretær Mette Andreasen og sekretærsuppleant Simon Larsen er på valg. Stine og Mette tilkendegiver, at de genopstiller. • Jørn, Allan og Ole deltager.
	10 min.	PAUSE	
6.	45 min.	Dagsorden til HB-mødet d. 22. august 2024 på Teams (D-O)	Dagsorden og oplæg kan findes i Teams efterhånden som det bliver lagt på: DTS og TAT – TR alle – generel – Hovedbestyrelsesmøder – 2024 – 22.08.2024

			<p>Pkt. 2 – Referat af HB-møde.</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Punktet i referatet vedr. Teams for TR'ere ("Konklusionen på arbejdet var, at der ikke er behov for strukturændringer") blev drøftet. Der er indkaldt til møde i arbejdsgruppen den 10. september 2024. Der er stadig brug for ændringer i forhold til, at det ikke skal være så besværligt fx at gemme dokumenter på TR-Teams. Kan TR'erens DTS-mail ikke bruges?</i> <p>Pkt. 3 – Rekruttering – PB</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Det er svært at gøre uddannelsen attraktiv for de unge.</i> <p>Pkt. 4 – Personalelinjeskifte – Diplom i Skat</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Det problematiske i ADST's nye proces pr. 1. juni 2024 blev drøftet.</i> <p>Pkt. 5 – Repræsentantskabsmøde 22. og 23. september.</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Forslag til emner:</i> <ul style="list-style-type: none"> ○ <i>drøftelse af hvor meget/hvor lidt at organisationerne involveres inden ledelsesbeslutninger.</i> ○ <i>drøftelse af hvad forbundet kan gøre for at "mildne" virkningen af flexible seatings.</i> <p>Pkt. 6. – Arbejdstid</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Genindførsel af flex for fagkonsulenter – er det realistisk?</i> <p>Pkt. 7 – Forenede Gruppeliv</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Drøftelse af punktet og enighed om at det må være mest fair at udskyde til næste kongresperiode</i> <p>Pkt. 8 – TR-aftalen</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Ingen afklaring endnu</i> <p>Pkt. 9 – Godkendelse af regnskab</p> <ul style="list-style-type: none"> • - <p>Pkt. 10 – Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Gruppering af medlemsmøder (formaliseret), så Jørn og Allan fx kan holde medlemsmøder i samme geografiske område på samme dag.</i>
7.	15 min.	Orientering fra afdelinger og udvalg m.v. (O)	<p>Hvad sker der i styrelser, fagområder, afdelinger, udvalg m.v.</p> <p>Borgervejledning v/Bjarne: Der er indkaldt til ekstraordinært SU-møde i næste uge.</p> <p>Jura v/Stine: Der er SU-møde i starten af september. Der har været afholdt ekstraordinært SU-møde i sidste uge vedr. seniordage.</p> <p>Gældsstyrelsen v/Torben: Der er stadig frivilligt overarbejde i Borger. Der er 20 vikarer tilbage af de 40, der startede i juni.</p>

			<p>Vurderingsstyrelsen v/Martin: Der er SU-møde den 4. september.</p> <p>Udland samt Procesudvikling og PP v/Kim: Der er sket udlån og omrokeringer i ledergruppen.</p>
8.	5 min.	Eventuelt	<p><i>Tidsregistrering:</i> Ved den 24. december er der forskel på HK'ere og DTS'ere i Tire. Hvad skyldes dette?</p> <p><i>Feriehuse:</i> Nye medlemmer burde i velkomstbrevet kunne læse, hvordan man logger på til at booke feriehusene.</p> <p>Hvornår kan vi se TAT-boligerne?</p>